

التارىــخ Date : Date

الإشارة Ref. : ش.م/.2024

Mr. Mohammad Saud Al Osaimi Chief Executive Officer Boursa Kuwait Company السيد / محمد سعود العصيمي المحترم الرئيسس التنفيذي شركة بورصة الكوبت

<u>Subject: Disclosure of Mabanee wins the investment</u> bid for the Hilton Resort (Plage 13)

As per Chapter No. 4 of the "Disclosure and Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its Law No. 7/2010 and amendments regarding disclosure of Material information.

Mabanee Company K.P.S.C. has been notified by Touristic Enterprises Company on June 12, 2024 that Mabanee Company K.P.S.C. has been chosen as the preferred bidder for the tender of the Hilton Resort (Plage13) location (Tender No. 2/2024).

Attached; Disclosure of Material Information form.

الموضوع: إفصاح عن فوز المباني في مزايدة الإستثمار لموقع منتجع الهيلتون (بلاج 13)

عملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

تم إخطار شركة المباني ش.م.ك.ع بتاريخ 12 يونيو2024 من قبل شركة المشروعات السياحية بنتيجة الطرح المقدم لموقع منتجع الهيلتون (بلاج 13)- المزايدة رقم (2024/2) حيث أنه أفضل العروض المقدمة.

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Waleed Khaled Alsharian Chief Executive Officer

وليد خالد الشريعان الرئيس التنفيدي

- CC . Capital Market Authority

- نسخة للسادة / هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of the Material Information Form

Date	12/06/2024	التاريخ
Name of the listed Company	شركة المباني ش.م.ك. عامة	اسم الشركة المدرجة
	Mabanee Company (K.P.S.C)	
Material Information	إخطار شركة المباني ش.م.ك.ع بتاريخ 12يونيو2024 من قبل	المعلومة الجوهرية
	شركة المشروعات السياحية بنتيجة الطرح المقدم لموقع منتجع	
	الهيلتون (بلاج 13)- المزايدة رقم (2024/2) حيث أنه أفضل	
	العروض المقدمة وتبلغ مدة عقد المزايدة المزمع توقيعه	
	17عاماً.	
	وأن هذا الإخطار لا يشكل إلتزاماً عقدياً أو عداً بالتعاقد ولا يترتب	
	على شركة المباني أي حق ما لم يتم إبرام العقد موضوع الطرح.	
	Mabanee Company K.P.S.C. has been notified by	
	Touristic Enterprises Company on June 12, 2024 that	
	Mabanee Company K.P.S.C. has been chosen as the	
	preferred bidder for the tender of the Hilton Resort	
	(Plage13) location (Tender No. 2/2024), with a contract	
	duration of 17 years.	
	Note that this notification does not serve as a contractual	
	obligation or binding agreement, and Mabanee Company	
	K.P.S.C. therefore does not have any contractual right	
	prior to the execution of the contract.	
Significant effect of the material	لا يوجد أي أثر جوهري على المركز المالي	آثر المعلومة الجوهرية على
information on the financial	No Effect	المركز المالي للشركة
Position of the Company		

يتم ذكر الاثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى من الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود . إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالافصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على ذلك

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect. Excluding the financial effect resulting from tenders of similar contracts. If a listed company, which is a member of group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies which are members of the same group, the effect occurring to that company itself

